
Haveselskabet Aalborg 1. februar 2024  

Generalforsamling 

referat 

I. Der vælges ikke dirigent i år, da der ikke er valg. 
 
II. Valg af stemmetællere – Udgår i år pga. strukturændringen. 
 
III. Beretning ved formanden, vil i år være koncentreret om en præsentation af den nye 
bestyrelse og udvalg samt en kort gennemgang af det fremtidige arbejde og visioner. 
 
Referat: Formandens beretning kan ses på Haveselskabet Aalborgs side på Haveselskabet.dk  
Bestyrelsen blev præsenteret, den rejste sig op, og Helga opfordrede medlemmer til at komme 
med input og ideer til arrangementer til bestyrelsen. Ligeledes opfordrede Helga medlemmer til at 
holde øjnene åbne for interessante haver de møder på deres vej, og gerne informere bestyrelsen. 
 
IV. Godkendelse af beretningen. 
 
 Referat: der blev klappet 
 
V. Aflæggelse af revideret årsregnskab – udgår i år pga. strukturændringen. 
Regnskaberne for alle tidligere kredse vil dog være udarbejdet, revideret og indsendt til 
Haveselskabet og der vil være mulighed for at stille spørgsmål til dem. Der vil blive 
orienteret om den fremtidige økonomi. 
 
Referat: Ulla orienterede om økonomien fremadrettet, opstartsbeløb til Haveselskabet Aalborg vil 
være 40.000 kr, og 12.000 kr til hver af de 2 aktivitetsudvalg Nibe og Hals.  Hvert år modtager hver 
afdeling et årligt driftstilskud på 7000 kr, og hvert aktivitetsudvalg 2000 kr. 
Ulla styrer økonomien for alle udvalg. 
 
VI. Godkendelse af regnskab – udgår pga. strukturændring. 
 
VII. Aktivitetsplan. 
 
Referat: Dorrit havde printet foreløbige arrangementer på seddel, der blev omdelt, og orienterede 
om at finde arrangementer på Haveselskabet.dk under Afdeling Aalborg, der vil evt. komme flere 
arrangementer i løbet af året, så gå ind og tjek. 
 
Anne Mette orienterede om Biodiversitets-udvalget, et ad-hoc udvalg der har fokus på at indrette 
haven så både mennesker og vilde dyr trives, her kan man også, som medlem, byde ind, hvis der er 
gode ideer, eller man har lyst at være med. 
 
VIII. Indkomne forslag fra bestyrelse og eller medlemmer. 
Referat: ingen forslag 



 
IX. Valg – udgår pga. strukturændring. 
 
X. Eventuelt. 
 
Referat: 
Spørgsmål fra salen: Får alle afdelinger lige mange penge? 
Svar ved Helga: Det gør de, dog afhængige af hvor mange aktivitetsudvalg man har og det beror på 
antal medlemmer. 
 
Spørgsmål fra salen: Skal Haveselskabet Aalborg aflevere penge, hvis man tjener meget på 
arrangementer? 
Svar ved Helga: Nej, det skal vi ikke, de bliver i Aalborg. 
 
Spørgsmål fra salen: Hvis man ikke har bil, er det så muligt at få kørsel af andre? 
Svar ved Helga: Ja, du kontakter en i bestyrelsen, så finder vi ud af noget. 
 
Forslag fra salen om at kigge på hvad andre afdelinger har af arrangementer, og blive inspireret. 
 
Appen er snart klar igen, med nye funktioner. 
 
Michael, suppleant, opfordrer til at komme med ideer, så bestyrelsen har noget at arbejde med 
 
Helga opfordrede medlemmer til at byde ind, hvis man har lyst at hjælpe til et arrangement eller 
andet. 
 
 
Referat: 
Efter endt generalforsamling var der foredrag ved Geir Moen. 
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